
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 11. oktober 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål F
Hvad agter ministeren og regeringen at gøre for at understøtte ”foreningsdanmark” og 
imødekomme ønsket fra foreningslivet om en digital løsning med én ansøgning til alle 
relevante myndigheder – og er der fra regeringens side en reel ambition om at sikre 
en generel afbureaukratisering af arrangementsansøgninger og større brugervenlighed i 
løsningerne for arrangørerne af foreningsaktiviteter i de danske lokalsamfund?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Kjer Hansen (V) og Søren Søndergaard (EL).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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